
 

 

 
 

Številka: 900-99/2017-3 

Datum:  23.3.2017             

 Z A P I S N I K 

 

21. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec MOL, ki je bila v sredo,  22.3.2017,  ob 17.00 uri  na 

sedežu Četrtne skupnosti Golovec, Litijska 38, Ljubljana.  

Sejo je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical predsednik Sveta Četrtne 

skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana, Aleš Dakić.  

 

Od 15-tih članov sveta je bilo navzočih 10 članov sveta. 

  

PRISOTNI ČLANI SVETA: Mila Andrić, Robert Anžič, Helena Anžič, Aleš Dakić, Brigita 

Kastelic, Anton Kastelic, Aleksander Kostić, Igor Pigac, Denis Tatar, Marija Zekić.    

OSTALI PRISOTNI: Štefan Nađ, Trpinčeva ulica 46, Ljubljana (občan), Janez Slovenc in Vesna 

Stojanović, javna uslužbenca Službe za lokalno samoupravo, MU,MOL.  

Na začetku je predsednik sveta ugotovil, da je na seji od 15 članov sveta prisotnih 10 članov sveta, 

kar pomeni, da je bil Svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec je predlagal razširitev dnevnega reda tako s točko  4. Razprava o 

prostorski ureditvi ČS Golovec. Točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo   

Nato je dal na glasovanje  naslednji predlog  DNEVNEGA REDA: 

 

Predlagam naslednji DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 20. seje Sveta Četrtne skupnosti Golovec 

2. Pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Golovec in občanov  

3. Informacije o poteku organizacije čistilne akcije ČS Golovec 2017 ter aktivnosti ČS Golovec pri 

izvedbi prireditve Dan ČS 2017 

4. Razprava o prostorski ureditvi ČS Golovec 

5. Razno 

 

Gradivo za 1. točko dnevnega reda je bilo priloženo. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagano razširitev dnevnega reda je glasovalo 10 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

AD 1 

POTRDITEV ZAPISNIKA  20. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC 

 

Na predlog zapisnika 20. redne seje Sveta ČS Golovec ni bilo pripomb. 

PREDLOG SKLEPA  1/21 : 

Svet ČS Golovec MOL potrjuje zapisnika 20. redne seje  Sveta ČS Golovec. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 



 

 

 

 

AD 2 

POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI GOLOVEC IN 

OBČANOV 

 

Predsednik je pozdravil gosta g. Štefana Nađa ter mu predal besedo. G. Nađ je prisotne pozval, če 

lahko četrtna skupnost  pripomore k rešitvi problematike na Trpinčevi ulici, saj po njej vozijo težki 

tovornjaki do bivše tovarne Totra. Promet je močno povečan, sama lokacija pa ne more servirati tako 

obsežnega prometa, saj je cesta zelo ozka. Tovornjaki in dostavna vozila omejitve hitrosti ne 

upoštevajo, posledično se dviga prag, ki zelo moti stanovalce. Pločnikov ob cesti ni. Cesta je močno 

poškodovana. 

 

Opozoril je na moteč hrup iz proizvodnih obratov na območju Totre. Hrup močno moti stanovalce. 

 

Opozoril je tudi na kurjenje odpadkov na okoliških vrtovih ter na območju avtoceste pri harfi ter na 

velike količine smeti, ki ležijo po zelenicah. 

 

Na krajši razpravi je Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA 2/21:  

Svet ČS Golovec MOL poziva pristojne inšpekcijske službe, da preverijo ali hrup iz obratov 

bivše tovarne Totra presega dovoljeno količino. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA 3/21:  

Svet ČS Golovec MOL poziva pristojno službo OGDP, MU , MOL, da ukrepa glede prometne 

ureditve Trpinčeve ulice, predvsem, da se cesta preplasti. Prav tako pozivamo strokovno službo 

OGDP o preučitvi možnosti glede postavitve pločnika vsaj na eni strani ulice. 

Redarstvo MOL se pozove o pogostejši kontroli hitrosti na Trpinčevi ulici. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA 4/21:  

Svet ČS Golovec MOL bo pozval pristojne službe za izdajo opozorila glede kurjenja in 

pobiranja odpadkov na vrtičkih in zelenicah, ki so v lasti MOL.  

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Predsednik Sveta je člane sveta opozoril na neustrezen znak »cona 30« na križišču Hruševske ceste in 

Ceste v Kostanj ter predloga, da se z znak umakne. Trenutno je ureditev takšna, da iz smeri 

Hruševske ceste proti Bizoviku in obratno velja cona 30. Če pa se do Hruševske ceste pripelješ s 

Ceste v Kostanj pa velja konec cone 30. 



 

 

 

 

Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA 5/21:  

Svet ČS Golovec MOL poziva OGDP, MU, MOL da se na križišču Hruševske ceste in Ceste v 

Kostanj umakne znak »konec cone 30«, saj iz smeri Hruševske ceste proti Bizoviku in v obratni 

smeri že velja prometna ureditev s cono 30 . 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Član Sveta g. Anton Kastelic je prisotne seznanil s pobudo o vzpostavitvi splošne ambulante v 

Štepanjskemu naselju in sicer v okviru poslovno stanovanjskega objekta, ki naj bi se gradil na parceli 

nasproti trgovine LIDL, na vogalu Litijske in Pesarske ceste. Pobuda je bila poslana Županu MOL, 

katero je odstopil Oddelku za socialno varstvo, ki je nato pobudo odstopil direktorju Zdravstvenega 

doma Ljubljana, kateri je odgovoril, da trenutno ta lokacija ni prioriteta glede na potrebe ZD 

Ljubljana in potrebe pacientov in da trenutno ne razpolagajo s prostim delovnim kadrom. Pripomnil 

je, da nova ambulanta v tem okolišu ne bi bila odveč.  

 

Člani Sveta so v razpravi predlagali, da se ZD Ljubljana pošlje pobuda o uvedbi ambulante splošne 

medicine na območju četrtne skupnosti Golovec oziroma Štepanjskega naselja, saj so potrebe po 

ambulanti vse večje, prav tako se veča število prebivalcev na tem območju. Potrebo po ambulanti 

čutijo prebivalci Hrušice, Bizovika, Sostrega, Lipoglava, Panc in ostalih okoliških krajev, kjer tudi 

domuje veliko starejših občanov, ki potrebujejo bližino ambulante. 

Zato poziva vodstvo ZD Ljubljana za razlago, kateri so objektivni razlogi in kriteriji, da se ambulanta 

splošne medicine na območju omenjenim v pobudi ne uvede. 

Svet četrtne skupnosti tudi predlaga, da se nadomestna lokacija za uvedbo ambulante splošne 

medicine zagotovi na območju Bizovika, v primeru, da uvedba na lokaciji podani v pobudi ni možna. 

 

Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA 6/21:  

Svet ČS Golovec MOL podpira uvedbo ambulante splošne medicine na območju Štepanjskega 

naselja na parceli nasproti trgovine LIDL. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA 7/21:  

Svet ČS Golovec MOL poziva vodstvo Zdravstvenega doma Ljubljana za razlago, kateri so 

objektivni razlogi in kriteriji, da se ambulanta splošne medicine na območju omenjenim v 

pobudi ne uvede. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

PREDLOG SKLEPA 8/21:  

Svet ČS Golovec MOL predlaga vodstvu Zdravstvenega doma, da se nadomestna lokacija za 

uvedbo ambulante splošne medicine zagotovi na območju Bizovika.    

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 



 

 

 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Predsednik Sveta je prisotne seznanil s predstavitvijo projekta »Odvajanje in čiščenje odpadne vode 

na območju vodonosnikov Ljubljansko polje in Barje: Dograditev kanalizacije v aglomeracijah 

MOL«, ki je potekala dne 22.2.2017. projekt so predstavili predstavniki OGDP, MU, Mol ter LUZ. 

Opis in razlago projekta so člani Sveta ČS Golovec prejeli 27.2.2017 bo elektronski pošti. 

 

PREDLOG SKLEPA št. 9/21 : 

Svet Četrtne skupnosti Golovec, Mestne občine Ljubljana, se je preko predstavitve projekta ter 

e-pošte seznanil s projektom »Odvajanje in čiščenje odpadne vode na območju vodonosnikov 

Ljubljansko polje in Barje: Dograditev kanalizacije v aglomeracijah MOL« in bo sodeloval ter 

nudil potrebno pomoč pri izgradnji kanalizacije na območju ČS Golovec. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

Na ARSO se pošlje pobuda  glede čiščenja oz. vzdrževanja Bizoviškega potoka, predvsem glede 

informacije, kdo čisti obrežje potoka ter strugo oziroma ali lahko potok sami očistijo lastniki sami.  

Na seji se je obravnavala pobuda občanke iz Bizovika glede stanje potoka na samem izlivu v 

Ljubljanico, katera je kulturni spomenik državnega pomena. Na podlagi poslanih slik je brežina 

potoka v slabem stanju, potok je obdan v tako imenovano muldo, katera popolnoma razpada in je 

polna peska. 

Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA 10/21:  

Svet ČS Golovec MOL poziva ARSO, da Svet ČS Golovec MOL seznani z informacijo glede 

čiščenja Bizoviškega potoka, predvsem, kdo čisti strugo potoka in obrežje ter ali lahko potok 

očistijo lastniki sami.  Pošlje se tudi pobuda občanke glede odstranitve peska iz potoka. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 102 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Svet ČS Golovec je obravnaval pobudo meščanov glede izgradnje kanalizacijskega omrežja po 

občinski poti na nižje ležeče lastnike nepremičnin na območju Ceste v Kostanj. V pobudi, v kateri so 

navedeni tudi podpisi občanov, je navedeno, da je leta 2015 na tem območju potekala izgradnja 

kanalizacijskega omrežja, na katerega so se lastniki nepremičnin dolžni priključiti, kar pa je za 

lastnike nepremičnin nesprejemljiv saj predstavlja prevelik finančni in logistični problem. Navajajo: 

- veliko oddaljenost nepremičnine od kanalizacijskega omrežja (tudi 70 metrov), 

- zaradi višinske razlike med zgrajenim kanalizacijskim omrežjem in spodnje ležečimi 

nepremičninami je potrebna izgradnja dodatnega črpališča in nakup pretočne črpalke, 

- notarsko overjena soglasja lastnikov sosednjih parcel zaradi izvedbe izkopov preko 

njihovih parcel saj izgradnja priključitvenih jaškov ni bila izvedena na spodaj ležečih 

parcelah, 

- velika tveganja poškodb obstoječih priključitvenih vodov in objektov zaradi bližnjega 

globinskega izkopa in s tem povezani stroški sanacij. 
 



 

 

 

Ob tem območju so se zaradi neurejene kanalizacijske infrastrukture samostojno zgradile greznice, ki 

se sedaj nahajajo tik ob občinski poti. Lastniki nepremičnin pozivajo ČS Golovec, da na pristojno 

služno OGDP, MU, MOL, podam pobudo za izpeljavo izgradnje kanalizacijskega omrežja na 

občinski poti in s tem rešili tako finančni kot logistični problem občanov. 

 

Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA 11/21:  

Svet ČS Golovec MOL poziva OGDP, MU, MOL, da glede priključitve na zgrajeno 

kanalizacijsko omrežje na lokaciji Cesta v Kostanj, ki za stanovalce predstavlja velik finančni 

in logistični problem, ter vzrokov navedenih v pobudi, preuči možnost, da se izpelje izgradnja 

kanalizacijskega omrežja še na občinski poti, s tem pa bi rešili tako finančni kot logistični 

problem občanov.   

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 3 

INFORMACIJE O POTEKU ORGANIZACIJE ČISTILNE AKCIJE ČS GOLOVEC 2017 

TER AKTIVNOSTI ČS GOLOVEC PRI IZVEDBI PRIREDITVE DAN ČS 2017 

 

Koordinatorka čistilne akcije ga. Mila Andrić je prisotne seznanila, da vse aktivnosti potekajo 

nemoteno in po planu. Vabila za čistilno akcijo, ki bo dne 8.4.2017 od 9.00 do 12.00 ure,  so 

izdelana, razposlana oziroma nameščena bodo na oglasne table in panoje, določene so zbirne 

lokacije. Po čistilni akciji bo za udeležence zagotovljen topli obrok, v sodelovanju z DSO Moste. 

Mize in klopi bodo zagotovljene s strani PGD Štepanjsko naselje. 

 

Predsednik Sveta je člane seznanil da bo Dan ČS Golovec letos potekal dne 24.5.2017 na prostoru 

pred Osnovno šolo Karla Destovnika Kajuha. Povabljene bodo organizacije, društva, ki delujejo na 

območju ČS Golovec.  

 

Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA 12/21:  

Svet ČS Golovec MOL se je seznanil z informacijami glede izvedbe čistilne akcije ter Dneva ČS 

Golovec 2017.   

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4 

                               RAZPRAVA O PROSTORSKI UREDITVI ČS GOLOVEC 

 

Predsednik Sveta ČS Golovec Mol je prisotne seznanil z vsebino sestanka z g. Rokom Žnidaršičem iz 

Fakultete za arhitekturo glede prostorske ureditve četrtne skupnosti Golovec. 

 

Okvirni dogovor  je, da bi imeli v juniju predavanje o rozariju in na začetku julija ali konec avgusta 

ali septembra pa bi organizirali ekskurzijo. Podrobnosti bi bilo potrebno dodelati. 

Naslednji koraki: 

1. Priprava izhodišč ČS Golovec za jesenski posvet društva arhitektov (do sredine septembra) 

2. Priprava splošnega okvira za prostorski razvoj ČS Golovec (do sredine aprila) 

3. Organizacija predavanja in ekskurzije. 



 

 

 

 

AD 5 

         RAZNO 

 

Predsednik Sveta je prisotne seznanil s postavitvijo dveh postajališč Bicikelj na območju 

Štepanjskega naselja in sicer na Jakčevi ulici ter na postajališču LPP Emona. 

 

Po krajši razpravi so člani Sveta predlagali, da se na pristojni oddelek OGDP, MU, MOL, pošlje 

predlog za postavitev še dveh postajališč in sicer na območju Bizovika pred Zadružnim domom ter na 

območju Hrušice na zelenici pred trgovino Mercator. 

 

Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA 13/21:  

Svet ČS Golovec MOL predlaga postavitev še dveh postajališč Bicikelj na območju ČS Golovec. 

Predlaga, da se prvo postajališče postavi na območju Hrušice, na zelenici pred trgovino 

Mercator, drugo postajališče pa na območju Bizovika, pri Zadružnem domu.  

Svet ČS Golovec poziva, da se predlagane lokacije upoštevajo pri naslednjih načrtovanih 

gradnjah postajališč Bicikelj. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Pod točko razno se je tudi obravnavalo vprašanje glede cestne povezave iz Fužinskega mostu proti 

Litijski cesti. Vzpostavitev te povezave bi močno zmanjšalo promet po Trpinčevi ulici in Gramozni 

poti. 

 

Predsednik Sveta dal na glasovanje: 

PREDLOG SKLEPA 14/21:  

Svet ČS Golovec MOL na OGDP, MU, MOL, podaja pobudo glede vzpostavitve ceste povezave 

od Chengdujske ceste proti Litijska cesti. Vzpostavitev te prometne povezave bi močno 

zmanjšala promet po Trpinčevi ulici in Gramozni poti. Svet ČS Golovec poziva pristojno službo 

OGDP, MU, MOL, da njihove strokovne službe preučijo možnost vzpostavitve predlagane 

cestne povezave. 

 

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

 

Prisotne je tudi seznanil s sestankom, ki ga bo opravil z lastnikom zemlje ob cesti na pokopališče 

Bizovik glede možnosti odkupa zemlje iz strani MOL. 

 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja se je zaključila ob 18.30 uri. 
 

 

Zapisal:                                                                                                    Aleš Dakić 

Janez Slovenc                                                                                       Predsednik sveta 

Vesna Stojanović      Četrtne skupnosti Golovec  


